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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI saziv 

P0rolećno zasedanje    

 

Komisija za ekonomski i regionalni razvoj, infrastrukturu, trgovinu i industriju  

Sednica br. 26/2018 

Priština, 11.5.2018, u  10:00 

Zgrada Skupštine, sala N-303 

 

Z A P I S N I K  

 

Sednici su učestvovali: Sala Berisha- Shala, kryetare, Dardan Sejdiu, prvi zamenik,  Hykmete 

Bajrami, Gani Dreshaj, Bilall Sherifi  i  Duda Balje, članovi. 

  
Odsustvovali su: Adem Hoxha,drug zamenik,  Dardan Molliqaj, Memli Krasniqi i  Mimoza 

Kusari – Lila, članovi. 

 

Ostali učesnici: Etleva Malushaj – GDP i Dren Ajeti – Klub proizvođača Kosova i mediji.  

 

 

Osoblje za podršku Komisiji: Armend Ademaj, Besim Haliti i Veton Raci. 

 

 

Sednicom je predsedavala: Sala Berisha - Shala, predsednica Komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane  26.4.2018;  

3.Razmatranje izveštaja sa preporukama na N/zakona br.06/L-034 o zaštiti potrošača ; 

4.Razmatranje izveštaja sa amandmanima na N/zakona br. 06/L-027 o rudnicima i mineralima; 

5.Razno. 

 

Predsednica je  konstatovala da su ispunjeni uslovi za početak rada i otvorila je sednicu prema 

utvrđenom dnevnom redu. 

 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 
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Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane  26.4.2018 

 

Zapisnik sa sednice održane  26.4.2018, usvojen je bez primedbi. 

 

3. Razmatranje izveštaja sa preporukama na N/zakona br.06/L-034 o zaštiti potrošača 

 

Predsednica je i8nformsiala članove komisije da stalne komisije nisu dale primedbu na 

N/zakona o zaštiti potrošača, tako da prema procedurama izveštaj sa preporukama treba 

proslediti na drugo čitanje Skupštini. 

 

Komisija je jednoglasno donela sledeći : 

Zaključak 

 

1.Usvaja se izveštaj sa preporukama N/zakona br. 06/L-034 o zaštiti potrošača. 

2. Izveštaj sa preporukama proslediti Skupštini na drugo čitanje. 

 

 

4. Razmatranje izveštaja sa preporukama na N/zakona br.06/L-034 o zaštiti potrošača 

 

Predsednica, je istakla da je radna grupa održala nekoliko sednica na kojima je razmatralan  

n/zakona u celosti, ujedno je razmatrala i sve predložene amandmane  od strane PG Srpska lista, 

Ministarstva za ekonomski razvoj, Nezavisne komisije  za rudnike i minerale, Asocijacije 

opština Kosova i svih ostalih strana koje se bave ovom oblašću. Takođe, organizovali smo i 

javnu debatu , kao zaključak doneli smo 38(trideset osam) amandmana, i treba istaći da su 

amandmani PG srpska lista bez podrške Komisije.   

 

Gani Dreshaj, je predstavio svoju zabrinutost o životnoj sredini koja se uništava od nekih 

kompanija koje vrše delatnost kamenoloma, koje se bave preradom šljunka. On je istakao da 

trebamo biti pažljivi na koji način regulišemo ovaj N/zakona.   

 

Hykmete Bajrami, je istakala da pitanje životne sredine radna grupa je učinila napore da 

N/zakona  o rudnicima i mineralima uskladi sa Zakonom o životnoj sredini. Takođe, predložila 

je da se amandmani izglasaju u celosti, u bloku, jer smo nekoliko puta diskutovali o ovim 

pitanjima.  

 

Predlog poslanice  Hykmete Bajrami, je podržan od strane Komisije.   

 

Nakon  debate, Komisija je sa  5 (pet) glasova za i  1 (jedan) uzdržan usvojila sledeći : 

 

Zaključak  

 

1. Usvaja se izveštaj sa amandmanima N/zakona br. 06/L-027 o rudnicima i mineralima. 

2. Izveštaj sa amandmanima N/zakona br. 06/L-027 o rudnicima i mineralima procesira se 

stalnim komisijama za ocenjivanje prema nadležnosti. 
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Izveštaj sa amandmanima prilaže se zapisniku. 

 

3. Razno  

Tekuća pitanja . 

 

Dardan Sejdiu, je informisao Komisiju o sastanku koji je održan sa predsednicama komisija  i 

predsednika Skupštine na kome je diskutovano o ubrzavanju razmatranja n/zakona u Skupštini. 

Mi kao komisija imamo mnoge nacrte zakona u proceduri i trebamo da odredimo dan na kojem 

možemo da učestvujemo u radu komisije  kako bi imali kvoruma za održavanje sednica. 

 

Bilall Sherifi, je istakao da se slaže da se sednice komisije odrede za utorak, jer ostalim danima 

imamo određenu agendu. 

 

Predsednica, je istakla da ne održavanje sednice se desilo jer smo promenili redosled, zbog 

agendi plenarnih sednica i odsustva poslanika zbog službenih putovanja.  

 

Hykmete Bajrami, je istakla da kada se sazivaju sednice komisije, svaki član treba da potvrdi 

da li može da učestvuje, zbog strana koje pozivamo , jer trebamo biti korektni. 

 

Komisija se složila da će se sednice održavati utorkom od 11, 00 časova i poslanici da potvrde 

svoje učešće. 

 

Predsednica je informisala komisiju o predviđenoj poseti koja će se realizovati u Sofiji, 

Bugarska, 13-14 maja 2018, na „ Susretu predsednika komisija za energiju parlamenta 

Evropske zajednice”, većina članova komisije se povukla  i zahtevala je da neko od poslanika 

učestvuje kako bi Skupština Kosova bila zastupljena .  

 

Gani Dreshaj, se dobrovoljno javio da zastupa komisiju na ovoj konferenciji. 

 

Komisija je odlučila da poslanik  Gani Dreshaj, učestvuje na konferenciji koja će se održati 13-

14 maja 2018, u Sofiji, u ime Komisije , odnosno Skupštine Kosova.   

 

Sednica je završena u 10:30. 

Izradilo: Osoblje za pdoršku Komisiji                                Predsednica Komisije, 

                                                                                                             --------------------------- 

                                                                                                             Sala BERISHA- SHALA 

 

 


